

STATEMENT

We, "Technology-Standard" Ltd. having a registered office at 116/95, Kalinin Prospekt, Barnaul, 656037, Russia, assign SRL SANMEDICO having a registered office at A. Corobceanu street 7A, apt. 9, Chişinău MD-2012, Moldova, as authorized representative in correspondence with the conditions of directive 98/79/EC.

We declare that the company mentioned above is authorized to register, notify, renew or update the registration of medical devices on the territory of the Republic of Moldova.

"Tecnology-Standart" Ltd
116/95 Kalinin Prospekt
City of Barnaul, 656037, Russia

SRL SANMEDICO
A. Corobceanu street 7A, apt. 9,
Chişinău MD-2012, Moldova

Date: 01.12.2017

Director: Mr. A. B. Romot

Signature: _____



ЗАЯВЛЕНИЕ

Мы, ООО «Технология-Стандарт», имеющее зарегистрированный офис по адресу 116/95, проспект Калинина, г. Барнаул, 656037, Россия, поручают SRL SANMEDICO, имеющую зарегистрированный офис на улице А.Коробчану 7А, кв. 9, Кишинёв MD-2012, Молдова, быть в качестве уполномоченного представителя в соответствии с условиями директивы 98/79/ЕС.

Мы заявляем, что упомянутая выше компания имеет право регистрировать, уведомлять, обновлять или возобновлять регистрацию медицинских изделий на территории Республики Молдова.

ООО Фирма «Технология-Стандарт»
656037 Россия г.Барнаул,
пр-кт Калинина 116/95

SRL SANMEDICO,
г. Кишинёв MD-2012, Молдова
ул. А.Коробчану 7А, кв. 9

Дата: 01.12.2017

Директор: А. Б. Ромот

Подпись: _____

